


重要安全預防措施
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機器無法運作時，請遵循以下步驟進行故障排除，並注意安全措施。
1. 斷電及重設
˙請確認您的廚房是否有 GFI 斷路器。靠近水槽的插座可能設有此裝置。
˙若 MEGA 廚餘機皇無法運作，請先拔掉插頭。
˙在重置前請關閉牆上的插座或斷路器。
2.避免斷路器持續跳閘
˙如果斷路器持續跳閘，請將 MEGA 廚餘機皇從插座中拔出。
˙讓機器靜置 24 小時後再重新接通電源再試一次。
3.尋求客戶服務支援
˙如果問題仍然持續存在，請即刻聯繫我們的客戶服務部門以取得協助。
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13.絕對不要觸碰移動部件。當內鍋裝置在 MEGA 廚餘機皇內時，請勿伸手到鍋內。在調整鍋內內容之

      前，請將內鍋從 MEGA 廚餘機皇中取出。

14.請勿操作帶有損壞電線或插頭的任何電器。如電源線損壞，必須由製造商、其服務代理商或同等合

      格的人員更換，以避免危險。

15.請勿操作顯示故障徵兆或以任何方式受損的任何電器。

16.使用製造商未建議或銷售的附件可能導致火災、觸電或受傷。

17.若 MEGA 廚餘機皇暴露在任何外部環境下，請勿在室外操作機器。

18.請勿將 MEGA 廚餘機皇放置在或靠近熱氣或電爐上。

19.請勿將 MEGA 廚餘機皇放入加熱的烤箱內。

20.請避免將 MEGA 廚餘機皇暴露在直射陽光下。

21.請勿拆卸、修改、變更或任何方式調整 MEGA 廚餘機皇。

22.為了讓空氣流通，請確保將 MEGA 廚餘機皇至少與所有牆壁保持 15 公分的距離，並放置在通風

      良好的空間。（圖1）

23.請確保 MEGA 廚餘機皇放置在平坦、乾燥、穩固的表面上。

24.請勿在未安裝內鍋的情況下，直接將廚餘放入 MEGA 廚餘機皇內

25.請勿食用或攝取脫水食物廢料，或任何已放入桶中的廚餘。

26.桶內壁有一條薄而凹陷的填充線，標示出建議的最大容量。請勿在此線以上加入廚餘。（圖2）

27.請勿在超過最高線(5.2公升)後擠壓和添加廚餘。過度裝填桶可能造成堵塞。（圖2）

28.請確保沒有任何食物廢料落在桶外，進入機器內部。

29.請勿將比人手大的任何食物廢料放入桶內。請確保切碎堅硬的植物莖/纖維蔬菜（例如：花莖、西蘭

      花莖、羽衣甘藍莖等）。
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15-inch
(35cm)

6-inch
(15cm)
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MEGA 廚餘機皇將您的廚房廢棄物變成富含養分的堆肥。這款設備有以下特色：
˙高效回收食物廢棄物：
強大的馬達、內建粉碎器和碳過濾器將食物殘渣加工，消除異味，迅速生成堆肥。
˙環保操作：
有機模式將食物廢棄物轉化成有機肥料，環保處理廚餘，同時附帶雙活性碳匣搭配UV殺菌，處理過程
零異味，打造潔淨廚餘新時代。
˙減少碳足跡：
通過使用 MEGA 廚餘機皇，您不僅能夠為自己的花園或室內植物製造堆肥，還能有效減少被送往垃圾
處理場的廢物。
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拉出雙活性碳匣
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倒入活性碳
至八分滿

安裝
雙活性碳匣
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MEGA廚餘機皇運作模式
MEGA廚餘機皇擁有兩種不同模式，請務必選擇最適合您需求的模式。以下是每個模式的詳細資訊：
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將防燙手把與這
兩個凹陷區域對準

建議的水位線
超過此處
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處理完成後，產品會發出十聲提示音進入睡眠模式。螢幕將持續亮 5 分鐘後關閉。
˙將內鍋取出並根據需求使用廚餘粉末。
˙將廚餘的粉末丟進子母車或垃圾桶。
˙有機模式產生的堆肥可以直接添加到您的植栽中
關於如何為您的植栽提供養分的詳細說明，請參閱第 15 頁的"有效使用有機模式"。
備註：在睡眠模式中，攪拌刀片會以順時針方向慢速旋轉 100 秒，接著每 15 分鐘以逆
時針方向旋轉 100 秒。設備的內部風扇也會與攪拌刀片同步啟動和停止，確保內鍋的
溫度保持在 85°F/30°C 以下。

打開蓋子，使用手柄將內鍋從機器中取出，然後拉出兩側的可拆卸刀片以進行清潔。
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軟骨頭
（魚）

水果和
蔬菜殘渣

剩菜剩飯、
餐盤刮料

軟殼
（蛋殼、蝦）

碎肉

咖啡渣、濾紙
和茶包

果核
（酪梨、桃子、杏子、

油桃、芒果）

硬骨頭
（雞、牛、豬、羊）

澱粉類
（麵包、麵食、米飯、土豆、

麥片和其他穀物）

軟果皮

室內植物、
植物和花卉

修剪後的
植物根葉

植物梗/纖維
（花梗、花椰菜梗、

羽衣甘藍梗等）

果皮
（西瓜、甜瓜）

乳製品
（乳酪、優格）

堅果

可處理食材

建議堅硬的植物梗/纖維蔬菜可切碎，以防在研磨過程中卡住。如果添加不應放入的物品
損壞了桶，將不在保固範圍內。注意
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烹飪油、油脂、液體 鋁箔包裝

尿布、濕巾、衛生用品

蔬果網袋

聚苯乙烯泡沫

寵物排泄物

酒精

肥皂、洗髮精和潤髮乳

髒污尿布、嬰兒濕巾

香煙

金屬、塑膠、玻璃

有膠層的袋子
（洋芋片、餅乾、寵物食品）

不可處理食材
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1:10

1:6

MEGA廚餘機皇有機模式生產的堆肥可以用來植物栽培。

將有機模式堆肥與土壤以 1:10 的比例直接混入
植物盆栽、花圃中。

雙活性碳匣的活性碳一旦失效，也可以用作土壤的
肥料，以 1:6 的比例與土壤混合。

˙

˙

˙

收成的堆肥可用來製作有機肥料，
其餘部分可存放在密封容器中。

收成的堆肥也可作為一般
垃圾處理。



請參考第 8-9 頁的「首次使用須知」章節更換活性碳。
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注意 不要將整個機器浸入水中。過多的水會造成內部電子元件嚴重損壞，並可能導致觸電。

100%

100°C 95%

Child Lock

確保清潔前已拔掉插頭。

您可以使用矽膠刷清理機器內部壁面，包括排氣過濾器上的任何殘留物。

內鍋可直接進行清洗。

蓋上蓋子，接著同時長按 (             )3 秒鐘，讓機器確認
已更換新的活性碳。

當 (                     ) 和警示燈依序閃爍時，代表應
更換活性碳了。
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將防燙手把與這兩
個凹陷區域對準

如果內鍋不能輕易地放入機器內，請稍微轉動內鍋確認是否對齊，若是仍然無法安裝，
請稍微轉動內鍋底部的螺栓，然後再試一次。注意

1.請勿放入含水量高的廚餘。
2.在裝置運行時，請勿打開蓋子。
3.在裝置停止運行後避免立即觸摸金屬桶，以免燙傷。
4.請勿放入非廚餘以外的其他垃圾。
5.請勿將裝置放置在會受雨淋或靠近水槽的地方。
6.安全使用電源，確保有適當的電力和保護措施。
7.在清潔前先拔掉裝置的插頭。
8.請勿在沒有技術指導的情況下拆卸或修改產品。
9.請勿讓兒童單獨操作該裝置。



問題  可能的原因  解决方案

警示燈持續亮起

設備運行時出現
異常的尖銳噪音
或振動

運作過程中發出
強烈的異味

設備的處理時間
延長

運作過程可能遭遇堵塞。

設備過熱。

活性碳過期，系統無法有效
地過濾出氣味。

1.

2.

3.

4.

1.

2.
3.

1.

2.
3.

1.

2.

3.

關閉電源開關並拔掉電源線，等待廚 
餘機皇完全冷卻。
檢查 MEGA 廚餘機皇內部，確保沒有        
異物卡住。
檢查產品的馬達和齒輪，確保它們運
作正常且沒有卡住。
檢查風扇和排氣管道，確保它們沒有
被異物堵塞。

立即停止使用該設備。
為確保安全處理，建議將設備放置在
通風良好、遠離易燃物的地方冷卻。
檢查設備是否有任何可能導致過熱
的阻塞或障礙物。

如果您無法自行解決這些問題，請儘快
聯繫客戶服務。

定期清潔廚餘機皇的內部，確保清潔
無異味且無細菌生長。
定期更換雙活性碳匣中的活性碳，以
保持最佳效果。

確保裝置內部通風良好，有足夠的空
氣流通和排氣。
添加適當材料：仔細閱讀手冊，了解
應添加到堆肥中的合適材料和用量。
定期清潔：定期清潔MEGA廚餘機皇，
保持裝置內部清潔，避免產生異味和
細菌滋生。

設備內鍋的廚餘含水量過高，
造成不均匀或不充分堆肥的
發酵。

設備内部的排風孔或者雙活
性碳匣堵塞。
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保固期限：
˙本保固自購買日起生效，為期兩年。保固期限以購買憑證上的發票日期為準。請保留發票作為保固的有效證明。
保固範圍：
當產品因下列情況造成故障或損壞時，屬於有償維修範疇：
˙使用上的錯誤、不當修理或改裝所致的故障和損壞。
˙購買後的運輸、移動、掉落等導致的損壞或故障。
˙火災、地震、水災、雷擊、天災、公害、鹽害、害蟲、氣體危害（如硫化氫等）以及異常電壓、非指定電壓等導致的損壞或故障。
˙商業用途等一般家庭以外使用的情況導致的損壞或故障。
˙安裝在車輛、船舶等交通工具中所導致的損壞或故障。
本保固涵蓋 MEGA 廚餘機皇的製造缺陷及與原始設計、材料或製造過程有關的問題。若因上述問題導致機器功能異常，我們將提供
免費維修或更換損壞部件的服務。
保固條件：
˙本保固只適用於正常使用條件下的故障。若因不當使用、意外事件、自行拆解或未經授權修理所導致的損壞，將不在保固範圍內。
˙請確保按照產品手冊所述的使用方法使用MEGA廚餘機皇，以確保保固有效。
保固服務：
˙若在保固期間內發現任何故障或問題，請聯繫我們的客戶服務中心。我們將盡快為您提供專業的支援與服務。
˙如需進行保固維修，請攜帶購買憑證或發票前往指定維修服務中心，或依照我們指示進行後續處理。
限制與排除：
˙本保固不涵蓋正常的消耗性零件，如刀片、濾芯等，以及因自然磨損或不當使用而造成的損壞。
˙不在保固範圍內的損壞可能需要額外收取維修費用，我們將會提前告知您相關費用。
˙相關產品疑慮可連繫Line官方帳號：@tvsoga
※本保固說明是為了保證在規定的期限內提供免費維修而發行的，不會限制發行本保固書的當事人（保固負責人）以及其他業者對
    客戶的法定權利。因此，如果對於保固期後的維修等有任何疑問，請咨詢您購買的零售店或我們的客戶服務中心。

這個標誌表示此產品在整個歐盟範圍內不應與其他家庭廢棄物一同處置。為了防止未經控制的廢棄

物處置對環境或人類健康造成可能的傷害，請負責任地回收它，以促進可持續再利用的物質資源。

若要回收您使用過的設備，請使用回收和收集系統，或聯繫購買產品的零售商。他們可以將這個產品

進行環境安全的回收。
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To reduce the risk of serious injury when using your MEGA com-

poster and accessories, please follow these safety precautions,

including the following.

READ ALL INSTRUCTIONS, SAFEGUARDS, AND WARNINGS BEFORE OPERATION.

1. Carefully read all instruction materials that accompany this product.

2. To avoid electrical shocks, keep cords, plugs, and portable electrical appliances away from 

water and other liquids.

3. DO NOT immerse the base unit in any liquid, including water.

4. Keep the appliance and power cords out of reach of children.

5. When the electric kitchen composter is used by or near children or individuals with 

disabilities, ensure that they are closely supervised.

6. To avoid inadvertent activation, unplug the unit from the outlet when not in use, before

putting on or taking off parts, and before cleaning.

7. The electric kitchen composter must only be plugged into properly grounded outlets.

8. DO NOT let the electrical cord dangle off the counter or table edge.

When the machine fails to operate, please follow the steps below for
troubleshooting, and adhere to safety precautions:
GFI circuit breakers may be installed in your kitchen.Locate
them in outlets near sinks.If the MEGA Composter won't ope-
rate, unplug the unit. Reset the wall outlet or circu it breaker.
If the circuit breaker continues to trip, unplug the MEGA Com-
poster from the outlet. Allow the MEGA Composter to sit for
24 hours before attempting to use it again.Contact
IF THE ISSUE PERSISTS, PLEASE CONTACT OUR
CUSTOMER SERVICE 



9. Allow the MEGA Composter to cool before opening the lid (approximately 35 minutes after

the cycle has completed). Allow the MEGA Composter's interior components to cool comple-

tely before handling.Use the provided handles or knobs to handle it safely.

10. DO NOT open the lid of the electric kitchen composter while it is running. Always stop the

cycle mode before opening the lid.

11. DO NOT put your hands inside the MEGA Composter unless it has completely

finished cycling and has gone through all the cycle modes.

12. NEVER touch moving parts. DO NOT reach your hand inside the bucket when the bucket

is inserted in the MEGA Composter. Remove the bucket from the MEGA Composter before

adjusting the bucket contents.

13. DO NOT operate any appliance with a damaged cord or plug. If the power cord is dama-

ged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent, or similarly qualified persons

to avoid a hazard.

14. DO NOT operate any appliance showing signs of malfunction or any product that has

been dropped or damaged in any way.

15. The use of attachments not recommended or sold by the manufacturer could result in fire,

electric shock, or injury.

16. DO NOT operate the machine outdoors if the MEGA Composter is at all exposed to the

elements.

17. DO NOT place the MEGA Composter on or near a hot gas or electric burner.

19.DO NOT place the electric kitchen composter in a heated oven.

20.Keep the electric kitchen composter out of direct sunlight.

21.DO NOT dismantle, modify, alter, or adapt the electric kitchen composter in any way.

22.To allow proper airflow, make sure to place the electric kitchen composter at least 6 inches

from all walls and in a well-ventilated space (See Figure 1).
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23.Ensure that the electric kitchen composter sits on a flat, dry, stable surface.

24.DO NOT deposit food waste directly into the electric kitchen composter without installing

the bucket.

25.DO NOT consume or ingest dehydrated food waste or any food waste that has been

placed into the bucket.

26.The inside wall of the bucket has a thin and indented fill line, indicating the maximum level

of food waste. Please do not add any food waste above this line (See Figure 2).

27.DO NOT squish and add the food waste once it is over the Max Line (5.2L).

Overloading the bucket could result in a jam (See Figure 2).

28.Always ensure that no food waste falls outside of the bucket and into the unit.

29.DO NOT place any food waste that is larger than the size of a human palm inside the

bucket. Make sure to cut up rigid stems/fibrous vegetables (flower stems, broccoli，stems,

 kale stems). So that they don't get stuck during  grinding.

 

15-inch
(35cm)

6-inch
(15cm)
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Electrical Shock Hazard.

˙DO NOT immerse the base unit in any liquid including water.
    Do not allow the base to come into contact with any liquids, including water.
    Failure to adhere to this precaution may result in the risk of electric shock.

˙ONLY use an earthed outlet.
    Ensure that the product is connected only to a grounded outlet. Using non-
    grounded outlets may pose a danger.

˙DO NOT remove the earth.
    Do not remove or damage the grounding wire to ensure safe usage.

˙DO NOT use an adapter.
    Plug directly into a grounded outlet and refrain from using
    adapters or extension cords to prevent potential hazards.

˙DO NOT use an extension cable.
    When cleaning or not actively using the product, it is
    essentialto unplug it to mitigate potential risks.

˙Always unplug before cleaning or when not in use.
    Non-compliance with the above guidelines may lead to
    severe dangers,including the risk of death or electric shock.

˙Prioritize Safety
    Failure to follow instructions can cause death or electric shock.

SAVE THESE INSTRUCTIONS HOUSEHOLD USE ONLY
The instructions provided in this Use and Care Manual may not encompass every con-
ceivable condition and situation that could arise. It is essential to exercise common 
sense and caution when operating and maintaining any appliance.



MEGA Composter is a compact and efficient device designed to transform food waste
into nutrient rich compost right in your kitchen. Equipped with a powerful motor, built-
in shredder, and carbon filter, the MEGA Composter grinds and chops food scraps, eli-
minates odors, and produces compost rapidly. Its sleek design and compact size make
it a stylish and space-saving addition to any kitchen. By utilizing the MEGA Composter,
you not only reduce your carbon footprint but also create compost for your garden or
houseplants, contributing to the minimization of waste sent to landfills.

Rapid Dry
Mode

Organic
Mode

Lid
Switch

Warning
Indicator
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Rapid Dry Mode
Plugged into outlet,then press and hold
(      ) for 3 seconds to start Rapid Dry
Mode,the indicator always lights on when
working.To exit this mode, press and hold
for 3 seconds again.

Organic Mode
Press and hold (      ) for 3 seconds to
start Organic Mode, the indicator always
lights on in the working state.To exit this
mode, press and hold for 3 seconds again.

Lid Switch
Press and hold (      ) for 3 seconds to
open the lid.
The lid cannot be opened in a working
state. To open the lid, please exit the
working mode first 

Warning Indicator Light
The warning indicator light turns on
when the machine is clogged or under
abnormally high temperatures.
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Child Lock Mode
Child Lock is a safety feature that prevents accidental
activation of the device by children.Hold both (            )
for 3 seconds to active Child Lock Mode, the indicator
(      ) always lights on. To exit this mode,hold both
(            ) for 3 seconds again.

Automatic Cleaning Mode
Pour 1500 milliliters of water and an appropriate amount
of dishwashing liquid into the tank. Press and hold the
(            ) for 3 seconds, and a (      ) displayed on the LCD
panel indicates successful activation. During the one-key
cleaning operation, the (      ) and (      ) will remain illuminated.
To exit this mode, press and hold the (            ) for 3 seconds again.
(It takes around 30 - 45 minutes to complete the cleaning.)
※ After cleaning is complete, manual closure and exit of this mode are required to ensure
the normal operation of the machine. 
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Activated
Carbon Refill

Input

Unit Size(LxWxH)

Wattage

Waste Volume Reduction

Processing Time

Noise Level

Capacity

Weight(Product):
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Press and hold the lid switch
button (      ) for 3 seconds to
open the lid.

   Activated Carbon Refill Replacement Steps
Before initial use, please add activated carbon to the activated carbon cartridge. Ensure the
proper operation of the kitchen waste processor and achieve optimal deodorizing effects.
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Odor filter
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MEGA Composter MODES
MEGA Composter has two different modes, so be sure to select the one that best suits your
needs. Here are some details pertaining to each mode.

The "Organic Mode" utilizes the Microbial Compost Accelerator to transform
food waste into organic compost. Add one unit of Microbial Compost Accele-
rator and select "Organic Mode" on the control panel. The device will automa-
tically operate for a specified duration until the waste is completely decompo-
sed. The process typically takes 6-14 hours.
※ Energy Conservation: Both working modes adopt intelligent frequency conversion technology to

automatically adjust the torque of the motor based on the hardness of kitchen waste, effectively saving

energy and reducing consumption.
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Press and hold (      ) for 3s to open the lid.

Add food waste to the bucket.
※ Refer to "What can I put in the unit?" on page 13 for
guidance.



Press and hold icons (            ) at the same time for three seconds to start the automa-
tic cleaning mode.and a (      ) displayed on the LCD panel indicates successful activa-
tion. During the one-key cleaning operation, the (      ) and (      ) will remain illuminated.
To exit this mode, press and jold (            ) for 3 seconds again. 
After 30-45 minutes,the automatic cleaning mode is complete.
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Start a cycle by pressing the below
button.

Rapid Dry Mode
Press and hold (      ) for 3s to start Rapid Dry Mode

with beep.  During the cycle, if you want to pause

the unit, please press and (      ) hold for 3s.

Organic Mode
Press and hold (      ) for 3s to start Organic Mode

with beep.During the cycle, if you want to pause

the unit, please press and hold (      ) for 3s.

Recommended
waterline above here

Insert the bucket by aligning the carrying handle with the center axis (that is
two recessed areas on the inside edge as shown be-
low) and put the handle back in its place.
※ lf the bucket does not easily drop into the unit, slightly turn the bolt

on the compost bucket's bottom and try again.

Align the carrying
handle with these

two recessed areas

Note:
˙During the cycle, if the warning indicator light turns on, it means

that the machine is clogged or under abnormally high temperatures.

You can pause the unit and open the lid to check it.

˙If there are children near the unit, it is recommended to open Child

Lock Mode. Press and hold (            ) at the same time for 3 seconds

with beep to start Child Lock Mode. If you want to cancel this mode,

press and hold (            ) at the same time for 3s with beep again.
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Open the lid, use the handle to remove the compost bucket from the machine, and
then pull out the detachable blades on both sides for cleaning.
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Soft bones
(fish)

Soft shells
( eggs,shrimp)

Coffee filter,
ground,

and tea bags
Soft peels Rinds

(watermelon,melon)
Nuts

Starches
(bread, pasta, rice, potatoes,

 cereals, oats and other grains)

Dairy products
(cheese, yogurt)

Houseplants,
plants and flowers

Fruit pits
(avocados, peaches,

apricots,nectarines, mango)

Yard
trimmings

Plant Stems/Fibers
(Flower Stems, 

Broccoli Stems,Kale Stems)

It is advised to cut up tough plant stems/fibrous vegetables to avoid jamming
during grinding. Damage to the bucket caused by adding items not meant for
disposal is not covered under the warranty.
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Dont's

Soaps,shampoo and conditioner bars

Lined bags
(chip, cookie, pet food)

Metal, plastic, glass

Diapers,wipes,hygiene products
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1:10

1:6

1. The more variety of fruits and vegetables in your food waste and scraps, the better end
result.
2. Have an even mix of light and heavy food scraps interspersed.
3. Do not leave your unprocessed waste for a long period of time (over a week). Run a 
smaller cycle if necessary.
4. Tuck bio plastic materials on the sides of the bucket, rather than just placed on top.
5. Avoid large amounts of dense or moisture-rich composition foods such as condiments and
high sugar fruits.
6. Use microbial compost accelerator to improve waste breakdown, increase biotic content,
and further suppress odors.
7. The waste inside the inner bucket does not need to be cleaned as often as possible be-
cause the organic fertility of food waste is stronger after repeated fermentation and decom-
position.

The harvested compost can
also be disposed of as gene-
ral waste.
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100%

100°C 95%

Child Lock

The compost bucket can be directly placed in a household dishwasher for cleaning.

The odor filter needs to be replaced regularly to maintain its deo-
dorizing efficiency, either by replacing the entire filter or just the
activated carbon inside. The recommended replacement interval
is every 6-8 months, depending on how often it's used. Adjust the
filter's lifespan accordingly.

When the icons (                     ) and the warning
indicator flash in sequence, it is time to replace
the odor filter.

Close the lid, then press the icon (            ) for
three seconds at the same time to allow the ma-
chine to confirm that it has been replaced with a
new odor filter
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Insert the bucket by aligning the carrying handle with the cen-
ter axis (that is two recessed areas on the inside edge as
shown below) and put the handle back in its place. 

If the bucket does not easily drop into the unit, slightly turn the bolt on the
compost bucket's bottom and try again. 
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Warning indicator
light is on
continuously

The operational process
may encounter
blockages

Turn off the power switch and un-
plug the power cord. Wait for the
composter to cool down comple-
tely.

Check the inside of the compos-
ter to ensure that no foreign ob-
jects are stuck inside.

Examine the motor and gears of
the composter to ensure proper
functionality and to verify that
they are not jammed.

Inspect the fan and exhaust duct
to ensure they are not obstructed
by foreign objects.

1.

2.

3.

4.

Abnormal sharp noise
or vibration during
the operation of the
equipment

The unit maybe overheat.

1.

2.

3.

1.

2.

If you are unable to resolve these
issues on your own, please con-
tact customer service as soon as
possible

Due to the failure to time-
ly replace the expired
odor filter, the system has
become incapable of
effectively filtering out
unpleasant odors.

Ensure the composter is regularly
cleaned to maintain a clean inte-
rior, free from odor and bacterial
growth.

Maintain filtering effectiveness
by regularly replacing the activa-
ted carbon in the odor filter.



- 40 -

Ensure proper ventilation inside
the unit to allow for adequate
airflow and exhaust.

Add appropriate materials: Read
the manual carefully to learn
about the suitable materials and
amounts to be added to the
compost.

Regular cleaning: Clean the
composter regularly to keep the
unit's interior clean, avoid odor,
and prevent bacterial growth.

1.

2.

3.
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